
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-10-19, § 37 

 
 Tid: 19 oktober 2006 kl 15.00 – 15.40 
   
 Plats: Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   
 Justerat: 7 november 2006 
  

 
 
Mikael Söderlund  Karin Hanqvist  
  

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund, vice ordförande 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Martina Lind (fp) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m), §§ 1-13 och 15-40 

 
Ersättare 

 Helena Bonnier (m), tjänstgörande § 14 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s), tjänstgörande 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande 
Bengt Sandberg (s) 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Jan Tigerström (m) 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Bengt Hjelm, Gunnar 
Jensen, Nils Mattsson, Petra Nieto, Torsten Samuelsson samt borgarrådssekreteraren 
från roteln Magnus Thulin. 

 
 § 37 



  

Grönmarkskompensation vid exploatering 
Dnr M2005-110-01316 
Bordlagt 15 juni 2006 nr 35 och senast 21 september 2006 nr 31 
Protokollsutdrag 
 
Markkontoret hade den 19 maj 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 
vilket hänvisas. I ärendet förelåg även skrivelse från Torsten Dalin av den 7 september 
2006. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden godkänner kontorets redovisning av arbetet med grönkompensation 
 som svar på budgetuppdrag. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Ledamoten Åsa Romson (mp) enligt bilaga L. 
 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 37, bilaga L 
     
   Marknämnden  
   2006-10-19 
 
   Tillhör ärende 37 
 

Grönmarkskompensation 
 
   Åsa Romson (mp) 
   Torkel Tigerschiöld (mp) 
  
   
Särskilt uttalande 
 
Det är ett viktigt arbete som kontoren har gjort med att utveckla arbetet med 
grönkompensation. Att tydliggöra vad det är för värden som försvinner eller försämras 
vid en exploatering och hur samma typ av värden kan kompenseras för är ett av 
nämndens bästa verktyg för att uppfylla stadens målsättningar om en bättre boendemiljö 
och hållbarhet för framtiden. Det är viktigt att se att grönytor som varken anses ha högre 
kvalitet utifrån rekreations- eller ekologiaspekter fortfarande har kvaliteter som icke-
hårdgjord yta och att kompensations för detta bör ske. Av det kortfattade underlaget 
framgår inte hur kontoret hanterar problemen när allmänna gröna ytor överförs till mer 
eller mindre privata grönytor. 
 
Det är riktigt att kompensationsåtgärder inte ska vara istället för eftersatt underhåll av 
den yttre allmänna miljön. Sådana kompensationsprojekt har förekommit tidigare och 
det är bra att kontoret tänker ändra på det. Samtidigt måste tydliggöras för 
stadsdelsförvaltningar och stadsledningskontoret att det kan betyda att extra resurser 
kan behövas till just underhåll. Inte minst i perioder när staden gör mycket 
kompletteringsbebyggelse kommer stärkt underhåll av parker och naturområden att 
behövas för att boendemiljön för de redan boende inte ska försämras med nybyggnation. 
 
 
 
 


